
 BESTYRELSESMØDE DEN 7/10-2015. 

Der blev afholdt et kort bestyrelsesmøde med kun to punkter på dagsorden. 

1. NYT FRA SOLGÅRDSVEJ. 
• Guldfeldt har meldt tilbage, at vinduerne til altanerne bliver leveret 

i uge 43. 
• Der bliver holdt med håndværkerne i nærmeste fremtid i 

forbindelse med renovering af badeværelserne ved fraflytning. 
• Vi har desværre fået en ekstraregning for tømning af 

papcontaineren på grund af store mængder af flamingo og andet 
der ikke hører til. Vi appellerer igen/igen til at alle sorterer alt pap, 
flasker og køkkenaffald efter reglerne. 

 

2. NYT FRA RYDSÅVEJ.  
• Gartneren har været for at klippe hæk i haverne og ind mod 

Rydsåhaven efter gældende aftaler. 
• Der har været forespørgsler fra beboere om at måtte lægge fliser i 

for- og baghave. Der gives tilladelse til dette, blot man husker at 
informere bestyrelsen først. 

 

Der er ikke aftalt dato for nyt møde, men har nogen emner/forspørgsler om 
noget kan de henvende sig til bestyrelsesmedlemmerne fra de enkelte 
afdelinger, som så kan gå videre med det. 

 

     BESTYRELSEN.  


